



MAJLIS DAERAH BERA

NO. SEBUTHARGA : MDB/LAD/01/21

KERJA-KERJA MENAIK TARAF LANDSKAP TAMAN AWAM BERA, BAGI MAJLIS DAERAH BERA.

1. Sebutharga adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** dalam **Gred G2** di bawah Kategori **CE14 (Landskap)** dan **CE21 (Kerja-Kerja AM Kejuruteraan Awam)** mempunyai **Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK)**, **Sijil Taraf Bumiputera (STB)** dan **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)** yang beralamat di **Negeri Pahang Darul Makmur** sahaja serta berdaftar **Lesen Premis Perniagaan dan Papan Iklan Majlis Daerah Bera** atau di **PBT masing-masing** dibenarkan menyertai kerja-kerja Sebut Harga ini.
2. Borang Sebutharga boleh didapati dari tarikh **25 JUN 2021 (Jumaat)** sehingga **1 JULAI 2021 (Khamis)** secara atas talian setelah pembayaran dibuat melalui No. Akaun **Majlis Daerah Bera 556075000288 (Maybank)**. Sila sertakan resit bayaran untuk muat turun dokumen Sebutharga yang akan diemilkan melalui alamat landskap@mdbera.gov.my
3. Dokumen Sebutharga akan dikeluarkan kepada Kontraktor yang sah sahaja dan berdaftar dengan Majlis Daerah Bera. Untuk maksud ini, Kontraktor dikehendaki mengemukakan perakuan/sijil ASAL PKK dan SPKK yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan STB beserta lesen premis perniagaan dan papan iklan Majlis Daerah Bera atau di PBT masing-masing dalam satu salinan perakuan/sijil tersebut.
4. Dokumen/Borang Sebutharga yang telah diisi dengan lengkap bersama **Profile Syarikat** hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bersaiz A4 serta ditulis No. Rujukan Sebutharga di penjurua atas sebelah kanan sampul surat dan dimasukkan ke dalam peti Sebutharga **secara pandu lalu** di pintu masuk utama **Pejabat Majlis Daerah Bera** tidak lewat dari **jam 12:00 tengahari pada 2 Julai 2021 (Jumaat)**.
5. Taklimat dan Lawatan Tapak adalah **TIDAK DIWAJIBKAN** sepanjang berkuatkuasa lanjutan Tempoh Perintah Kawalan Pergerakan. Sekiranya pihak kontraktor berminat untuk hadir lawatan tapak, pihak kontraktor boleh membuat temujanji dengan Bahagian Landskap, Jabatan Perancangan Bandar dan Landskap, Majlis Daerah Bera, Encik Zaman Bin Ahmad (09-2501700 / 016-3905435).
6. Harga Dokumen/ Borang Sebutharga adalah berjumlah **RM 50.00 (Ringgit Malaysia Lima Puluh)** sahaja. Kontraktor dikehendaki berdaftar (pendaftaran kontaktor) dengan Majlis Daerah Bera dimana bayaran pendaftaran adalah RM 100.00 bagi pendaftaran baru atau RM 50.00 bagi pembaharuan. Pihak Kontraktor juga perlu mengemukakan **penyata kewangan** dalam tempoh tiga bulan terkini kepada pihak Majlis Daerah Bera.
7. Tawaran yang diterima selepas tarikh dan masa sebutharga ditutup akan ditolak. Majlis Daerah Bera tidak terikat untuk menerima tawaran harga yang terendah atau mana-mana tawaran.

.....
(DATO' ZAMAN AZAM BIN MOHAMAT SARIF@AHMAT, DIMP., SMP., AAP.)

Yang Dipertua,
Majlis Daerah Bera.

Tarikh:

24/06/2021